
خبر کوتاهاخبار
مدیر عامل سابق سایپا و دو نماینده مجلس نهم سلطان خودرو را همراهی کردند؛

جزئیات عملکرد شبکه فساد بازار خودرو

معاون ساماندهی امور جوانان:

مجلس جدید پیشنهاد »وام تجمیعی« به جای وام ازدواج را بررسی کند

تشریح برنامه های ۹۹ شهرداری از زبان حناچی

ثبت جهانی خیابان ولیعصر در سالجاری

با واسطه گری دو  بهزادی و همسرش  وحید 
مشارکت  قرارداد  انعقاد  به  نهم،  مجلس  نماینده 
در ساخت و تولید تعداد ۶ هزار خودرو با شرکت 
خودروی سازی سایپا اقدام کردند تا در بازار خودرو 

اخلال ایجاد کنند.
ام  سی  قضائیه،  قوه  رسانه  مرکز  گزارش  به 
و  بیست  اسماعیلی در  ماه غلامحسین  اردیبهشت 
ششمین نشست خبری خود با اشاره به محکومیت 
دو مفسد اقتصادی به اعدام بیان کرد: وحید بهزادی 
نجوا  نام  به  همسرش  همچنین  و  ابوطالب  فرزند 
لاشیدایی فرزند علی هر دو نفر به جرم مشارکت در 
اخلال کلان در نظام پولی و ارزی منجر به قاچاق 
ارز از طریق ثبت سفارشات صوری و حواله جات و 
امورات صرافی بدون مجوز، اخلال در نظام توزیعی 
نیازمندی های عمومی کشور از طریق پیش خرید 
از شرکت  و ۷۰۰ دستگاه خودرو  هزار   ۶ از  بیش 
سایپا، مشارکت در عملیات پولشویی سازمان یافته 
به میزان ۳۲ هزار میلیارد ریال و موضوعات مربوط 
به سکه که از منزل متهمه ۲۴ هزار و ۷۰۰ سکه 
تمام بهار آزادی به علاوه یکصد کیلوگرم طلا کشف 
اعدام  حکم  و  شدند  اعدام  به  محکوم  است،  شده 
آن ها صادر شده، البته حکم اعدام قابل تجدیدنظر 

خواهی در دیوان عالی کشور است.
این زن و شوهر که دارای پرونده های عدیده 
در حوزه قاچاق موبایل، پولشویی، اخلال در نظام 
هرمی،  شرکت های  در  فعالیت  طریق  از  اقتصادی 
متعدد  شرکت های  طریق  از  کشور  از  ارز  قاچاق 
واقعی،  غیر  سفارشات  ثبت  با  و  کاغذی  و  صوری 
نفوذ در شبکه بانکی کشور از طریق نمایندگی دل 
شرکت  از  نمایندگی  دوم  کد  اخذ  و  شیراز  افکار 
قانونی  ضوابط  و  مقررات  برخلاف  سایپا  خودروی 
انعقاد  به  فرد  به  منحصر  قراردادی  در  هستند، 
قرارداد مشارکت در ساخت و تولید تعداد ۶ هزار 
خودرو با مبلغ آورده ۳۰ میلیارد تومان با شرکت 

خودروی سازی سایپا اقدام کرده اند.
متهم  جمالی  مهدی  سوی  از  قرارداد  این 
مدیرعامل سابق  عنوان  به  پرونده  این  ردیف سوم 
سایپا تأیید و امضا می شود تا این اقدامات مجرمانه، 

اخلال در بازار خودرو را رقم بزند.
پس از انعقاد این قرارداد، تعداد خودروها به ۶ 
هزار و ۷۰۰ دستگاه افزایش یافت و در تحویل این 
خودروها و روند اجرای آن دو تن محمدعزیزی و 
فریدون احمدی از نمایندگان مجلس نهم و از دیگر 

متهمان پرونده که به همراه وحید بهزادی سفری 
نیز به دوبی داشته اند، ضمن مراجعه به دفتر وحید 
زیادی طلا  مقادیر  و خرید  نوبت  در چند  بهزادی 
مراجعه  حتی  و  سفارش  و  گری  واسطه  به  اقدام 
با  برگزاری جلسه  و  به شرکت خودروسازی سایپا 
خودروسازی  گروه  رئیس  نایب  و  وقت  مدیرعامل 

سایپا می کنند.
از  بلافاصله پس  عزیزی  است، محمد  گفتنی 
آزادی از زندان سیم کارت خود را سوزانده و کلیه 
واتس  و  اینستاگرام  و  تلگرام  در  کاربری های خود 

آپ را حذف کرده است.
شرایطی  چه  با  همسرش  و  لاشیدانی  نجوا 

توانستند ۶۷۰۰ خودرو پیش خرید کنند؟!
دادن  مشارکت  با  سایپا  خودروسازی  شرکت 
تولید ۶ هزار و ۷۰۰ دستگاه  این زن و شوهر در 
نمایندگی   ۶۰۰ تعداد  داشتن  علیرغم  خودرو 
رسمی، خودروها را تنها با پیش پرداخت ۵ میلیون 
تومان تحویل نامبردگان داده و علاوه بر این نحوه 

توزیع را نیز بر عهده متهمان می گذارد.
شرکت  مدیران  همکاری  و  تعامل  نحوه 
خودروسازی سایپا با وحید بهزادی و نجوا لاشیدایی 
به نحوی بوده که اعتراض سایر نمایندگی ها را به 

همراه داشته است.
بر اساس اقاریر دیگر متهمان پرونده، این زن و 
شوهر در هر زمان و هر لحظه از شبانه روز که اراده 
می کردند به رضا تقی زاده معاون سابق بازاریابی و 
فروش شرکت سایپا که به جرم مشارکت در اخلال 

در نظام توزیعی خودرو به تحمل ۱۵ سال حبس 
مراجعه  وی  کارمندان  همچنین  و  شده  محکوم 
کرده و در برخی موارد راسا از طریق سیستم های 
آن ها، به تعویض خودروهای سبدی کم فروش به 

پرفروش اقدام می کردند.
ارزی  معاون  گرامی  سمیه  اظهارات  بنابر 
دیگر  محکوم  پارسیان  بانک  اسکان  شعبه  وقت 
این پرونده که حسابداری فعالیت های ارزی وحید 
بهزادی و نجوا لاشیدایی را بر عهده داشت، مبالغی 

به صورت ارز به رضا تقی زاده تحویل می شد.
نجوا  قرارداد  از  نسخه  یک  ارسال  از  پس 
لاشیدایی با شرکت خودروسازی سایپا به سازمان 
این سازمان  نتیجه بررسی های  بازرسی کل کشور 
و  واصل  مرحله  دو  در  منعقده  قرارداد  پیرامون 
اعلام شد: در انعقاد قرارداد با شرکت سایپا حسب 
آن  مسئولین  برخی  اظهارات  و  اولیه  بررسی های 
شرکت، مشخص گردید نحوه شراکت وی و احدی 
با شرکت سایپا  از نمایندگی ها در قرارداد منعقده 
و متعاقب آن اختصاص کد فروش به صورت ویژه، 
اعطایی  تخفیفات  میزان  مشارکت،  سود  پرداخت 
و سایر تسهیلات از قبیل نحوه و شرایط واگذاری 
خودرو، جرایم پرداختی شرکت سایپا در خصوص 
سایرین  به  نسبت  او  به  خودرو  ارائه  در  تأخیر 

منحصر به فرد بوده است«
حسب  سازمان  این  بعدی  گزارش  در 
برخی  اظهارات  و  آمده  عمل  به  بررسی های 
مسئولین آن شرکت، قرارداد منعقده از ویژگی هایی 

به شرح ذیل برخوردار است:
۱. قرارداد مذکور در زمان مهدی جمالی مدیر 

عامل وقت شرکت سایپا منعقد شده است.
۲. شرکت سایپا مجاز به انعقاد قرارداد فروش 
مشارکتی با سرمایه گذار نبوده، بنابراین برای جلب 
سرمایه خانم لاشیدایی اقدام به انعقاد قرارداد سه 
جانبه با وی و نمایندگی فروش دل افکار )واقع در 
انتقالات  و  نقل  جهت  متعاقباً  است.  کرده  شیراز( 
مالی اقدام به تخصیص کد فروش به صورت ویژه 
به نمایندگی مذکور برخلاف رویه و ضوابط شرکت 

سایپا کرده است.
از  امتیازاتی  شده  منعقد  داد  قرار  در   .۳
که  گردیده  قید  تأخیر  جریمه  و  تخفیف  قبیل 
با  مشابه  قراردادهای  دیگر  امتیاز در خصوص  این 
نمایندگی های فروش وجود ندارد؛ لذا در خصوص 
ارائه  به  اقدام  سایپا  شرکت  الذکر  فوق  امتیازات 
پرداخت  و  ریال  میلیارد   ۳.۷ مبلغ  به  تخفیف 
مبلغ حدود ۶۰۰ میلیون ریال سود تأخیر به نجوا 

لاشیدایی نموده است.
۴. برخی خودروهای واگذار شده به نامبردگان 
وفق قرارداد نبوده است، به طوری که حدود ۱۹۳۰ 
ایکس  خانواده  محصولات  جزو  که  خودرو  دستگاه 
دویست شامل )تیبا، تیبا دو، ساینا و وانت( که در سال 
۹۶ دارای حاشیه سود بسیار پایین بوده به محصولات 
خانواده ایکس صد شامل )پراید ۱۳۱ و ۱۳۲( که جزو 

محصولات پرفروش بوده تبدیل شده است
الذکر  فوق  نمایندگی  و  لاشیدایی  نجوا   .۵
قادر به فروش محصولات مذکور در سراسر کشور 
بوده در حالی که دیگر نمایندگی های فروش صرفاً 
می بایست در استان خود اقدام به فروش محصول 

نمایند.
۶. با توجه به وضعیت تولید و تعهدات معوق 
شرکت سایپا در سال ۹۶، برای حدود ۶۰۰ نماینده 
محصولات  بهترین  و  بیشترین  کشور  سراسر  در 
تولیدی شرکت سایپا )ایکس صد( در سال مذکور 
به نامبرده تعلق گرفته است. به طوری که شرکت 
 ۲۰۲ و  هزار   ۵ حدود  واگذاری  به  اقدام  مذکور 
دستگاه تا پایان آذرماه ۹۶ به نجوا لاشیدایی نموده 
و این امر منجر به ایجاد نارضایتی در شبکه توزیع 
و ایجاد رانت برای سرمایه گذار فوق گردیده است.

بنابر گزارش سازمان بازرسی، در مجموع سود 
حاصل از سرمایه گذاری نجوا لاشیدایی بالغ بر ۳۷ 

درصد اعلام شده است.

معاون ساماندهی امور جوانان گفت: طرح وام 
تجمیعی می تواند مشکل اشتغال، مسکن و ازدواج 
همین  به  کند  حل  ای  ریشه  طور  به  را  جوانان 
طرح  این  تا  خواهیم  می  جدید  مجلس  از  منظور 

را بررسی کند.
با توجه به پایان یافتن مجلس دهم چشم امید 
به  مانده  زمین  روی  طرح های  اجرای  برای  مردم 
نیز  ازدواج  تسهیل  قانون  بود.  خواهد  آتی  مجلس 
لوایح مجلس است که  ترین  از خاک خورده  یکی 
خانه  مختلف  کمیسیون های  در  سال  از ۱۴  بیش 
ملت در حال چرخش و سرگردانی است. قرار بود 
مشکلات  لازم  منابع  گرفتن  نظر  در  با  قانون  این 
را  غیره  و  ازدواج  مسکن،  اشتغال،  از  اعم  جوانان 
نهایت مجلس دهم هم دست رد  اما در  حل کند 

بر این لایحه زد.
حال با توجه به نزدیک شدن به زمان شروع 
نمایندگان  تا  می رود  انتظار  جدید  مجلس  کار  به 
ساختمان بهارستان مشکلات جوانان به ویژه موارد 
ذکر شده را مدنظر قرار دهند و برای پیگیری قانون 
حوزه  این  در  جدید  طرح های  یا  ازدواج  تسهیل 
پیشنهادی  طرح های  از  یکی  شوند.  کار  به  دست 
و شاید مشکل گشا در حوزه جوانان، طرح معاونت 
ساماندهی امور جوانان تحت عنوان »وام تجمیعی« 
است. در همین راستا لازم است تا نمایندگان جدید 
ملت با توجه به اولویت مشکلات قشر جوان، نسبت 
به پیگیری و اجرای طرح های قدیمی یا جدید در 

این حوزه اقدام کنند.
تندگویان  محمدمهدی  خصوص  همین  در 
پیشنهاد  خصوص  در  مهر،  خبرنگار  با  گفتگو  در 
وام  جای  به  جوانان  به  تجمیعی«  »وام  پرداخت 

طرح های  گذشته  سال های  طی  گفت:  ازدواج 
مختلفی برای جوانان به مجلس رفته که از جمله 
آن می توان به قانون تسهیل ازدواج اشاره کرد اما 
متأسفانه این قانون بیش از ۱۴ سال است که در 
با  حال  است.  نشده  عملی  و  مانده  معلق  مجلس 
به  ما  پیشنهاد  مجلس  جدید  دور  شروع  به  توجه 
نمایندگان، بررسی طرح وام تجمیعی به جای وام 
از  بسیاری  می تواند  وام  این  چراکه  است  ازدواج 

مشکلات جوانان را حل کند.
معاون ساماندهی امور جوانان افزود: ما پیش تر 
نیز این طرح را به دستگاه های دولتی پیشنهاد داده 
این  برای مجلس جدید  ما  بودیم و حال پیشنهاد 

طرح است.
وی با توضیح در خصوص طرح وام تجمیعی 
و  اشتغال  مسکن،  وام  شامل  وام  این  داد:  توضیح 
وام ازدواج است که یک زوج در طول زندگی خود 
دریافت می کنند. پیشنهاد ما این است که به جای 
نهادهای  از  جوانان  به  مختلف  وام های  پرداخت 
متعدد، تمامی این مبالغ به صورت واحد و در قالب 
یک وام به زوجین پرداخت شود تا شرایط تشکیل 

خانواده در کشور نیز تسهیل یابد.
وام یک میلیاردی به جای وام ۵۰ میلیونی

اینکه  بیان  با  جوانان  امور  ساماندهی  معاون 
میلیارد   ۱ تجمیعی  وام  مبلغ  برای  ما  پیشنهاد 
تومان است، ادامه داد: بنده مخالف افزایش رقم وام 
ازدواج نیستم اما آمارهای ازدواج نشان می دهد که 
افزایش رقم وام ازدواج تأثیر بسزایی در رشد تعداد 
ازدواج های کشور نداشته است و دلیل این موضوع 
این است که مشکل اصلی برای حل معضل ازدواج 
این  اصلی  مشکل  واقع  در  است.  دیگری  در جای 

و  به مسکن  نیاز  ازدواج  برای  است که یک جوان 
اشتغال نیز دارد و تنها با یک وام ازدواج به رقم ۵۰ 

میلیون تومان این مشکل حل نخواهد شد.
مشکل  صورتیکه  در  اینکه  بیان  با  تندگویان 
نیز  ازدواج  آمار  شود  جوانان حل  مسکن  و  اشتغال 
افزایش پیدا می کند، عنوان کرد: با این طرح مشکل 
جوانان به صورت ریشه ای حل خواهد شد. یک زوج 
در طول زندگی خود ممکن است برای خرید مسکن از 
نهادهای متعدد تقاضای وام کنند و از سوی دیگر برای 
راه اندازی کسب و کار و اشتغال نیز از چندین دستگاه 
مختلف وام دریافت کنند؛ این در حالی است که وام 
تجمیعی شامل وام مسکن، ازدواج و اشتغال خواهد 
بود و در نتیجه فرد جوان مجموعاً برای دریافت این 
مبلغ مجبور به مراجعه به نهادهای متعدد و سردرگمی 

نخواهد بود.
تجمیعی  وام  طرح  در  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
تمامی منابع مالی لازم در دولت پیش بینی شده 
تأمین  برای  نیاز  مورد  منابع  داشت:  اظهار  است، 
پیشنهادی  طرح  در  دولت  سوی  از  وام  این  مبلغ 
ما در نظر گرفته شده است. در حال حاضر بودجه 
تقسیم  مختلف  دستگاه های  میان  جوانان  حوزه 
را  مبلغی  نهادی  هر  تقریباً  که  طوری  به  می شود 
که  صورتی  در  می کند  دریافت  جوانان  عنوان  با 
مجلس بعدی می تواند تمامی بودجه های نهادهای 
مختلف را به صورت واحد به یک نهاد متولی حوزه 
اختصاص دهد.  امور جوانان  معاونت  یعنی  جوانان 
حوزه  در  مختلف  دستگاه های  بودجه  تجمیع  با 
جوانان، منبع مالی لازم برای پرداخت وام تجمیعی 
تأمین می شود و این امر به صورت کارشناسی در 

طرح پیشنهادی ما توضیح داده شده است.

پاسخ  در  جوانان  امور  ساماندهی  معاون 
قرار  مرحله ای  چه  در  طرح  این  که  سوال  این  به 
این  برای  دارد، خاطرنشان کرد: پژوهش های لازم 
نیز  بودجه  و  برنامه  سازمان  با  و  شده  انجام  طرح 
این  اجرای  البته  داده ایم  انجام  را  هماهنگی هایی 
اما  برد  خواهد  زمان  سال  چندین  حداقل  طرح 
مجلس آینده می تواند کمک بسزایی در اجرای آن 

داشته باشد.
به روزرسانی قانون تسهیل ازدواج، طرح وام 

تجمیعی را اجرایی می کند
تندگویان با اشاره بر لزوم توجه مجلس جدید 
این  اجرای  کرد:  تصریح  ازدواج،  تسهیل  قانون  به 
مشکلات  اجرایی  دستگاه های  و  دولت  برای  طرح 
چندانی را به بار نخواهد آورد چرا که موارد مطرح 
قانون  در  موجود  موارد  همان  طرح  این  در  شده 
اجرا  سال   ۱۴ به  قریب  که  است  ازدواج  تسهیل 
نشده است. در صورتی که مجلس آینده تا حدودی 
ازدواج  تسهیل  قانون  به روزرسانی  و  تغییر  به 
با  نیز محقق می شود و  بپردازد، طرح وام تجمعی 
قانون تسهیل  همان منابع در نظر گرفته شده در 

ازدواج می توان منابع این طرح را نیز تأمین کرد.
وی در پایان یادآور شد: وام تجمیعی می تواند 
منجر به کوچک سازی ساختارهای دولتی و نهادها 
حوزه  در  فعال  مختلف  دستگاه های  چراکه  شود 
واحد  صورت  به  جوانان  ازدواج  و  مسکن  اشتغال، 
عمل خواهند کرد و چندین دستگاه مختلف در این 
عرصه تبدیل به یک دستگاه خواهد شد. به علاوه 
کاهش  دولتی  دستگاه های  در  اختلاس  تنها  نه 
شده  بهینه تر  نیز  دولتی  ساختارهای  بلکه  می یابد 

و از موازی کاری ها جلوگیری می شود.

از  شهرداری،   ۹۹ برنامه های  تشریح  ضمن  تهران  شهردار 
پیگیری اش برای ثبت جهانی خیابان ولیعصر در سال جدید خبر داد.
پیروز حناچی، در مورد سرانجام قول هایی که در ابتدای تصدی 
اش به مردم تهران داد، گفت: پروژه هایی که به مردم قول داده بودیم 
در حال پیگیری هستند و تمام تلاشمان این است که بتوانیم آنها را 

محقق کنیم.
وی با بیان اینکه در برنامه های ارائه شده به شورای شهر اعلام 
کرده بودم که یکی از برنامه های اولویت دار دوران مدیریتم درتهران، 
ولیعصر است، تصریح کرد: ثبت جهانی خیابان  ثبت جهانی خیابان 
ولیعصر وارد لیست موقت شده و مسئولان سازمان میراث فرهنگی 
خیابان  جهانی  ثبت  رسد  می  نظر  به  و  هستند  موضوع  این  پیگیر 

ولیعصر در سال جاری  رقم بخورد.
شهردار تهران با تاکید بر اینکه در مورد بقیه پروژه ها از جمله 
ساماندهی روددره ها به دنبال سرمایه گذار هستیم  و در این راستا 
فرحزاد  دره  ساماندهی  گفت:  کرده ایم،  مذاکره  مختلف  گروه های  با 
در  که  بود  مدیریت شهری  دوره  این  در  ما  اولویت های  از  یکی  نیز 

کردیم  سعی  دره،  این  احیاء  ضمن  گذشته،  سال  پایانی  ماه های 
مسیرگردشگری طبیعی و مذهبی را طراحی کنیم.

وی با بیان اینکه در این دوره مدیریت شهری به دنبال اجرای 
پروژه هایی هستیم که رضایت حداکثری مردم به خصوص در محلات 
را به همراه داشته باشد، افزود: در حال حاضر اجرای پروژه های بزرگ 
تمام شده و در سالجاری با تغییر رویکرد جدی که داریم، اجرای پروژه 
های محلی را در دستورکار قرار دادیم و برای این مهم ۲۰۰۰  میلیارد 

تومان بودجه در نظر گرفته ایم.
اجرای پروژه های محله ای با اولویت بافت های فرسوده

حناچی در ادامه با بیان اینکه این پروژه ها،  از جنس مگا پروژه ها 
نیستند و در حد محلات هستند، بیان کرد: از آنجایی که این پروژه ها 
است،  آن  مشکلات  راستای حل  در  و  محل  مردم  نظرات  اساس  بر 
قطعا موجبات رضایت آنها را فراهم می کند. به عنوان مثال در  محله 
اتابک، خانه های فرهنگی ایجاد خواهند شد که به مردم در زمینه های 
حس  پروژه ها  اینگونه  اجرای  واقع  در  و  می دهد  آموزش  مختلف 
رضایت مندی مردم را بیشتر کرده است، هرچند که از جنس هزینه 

کرد است تا درآمدزایی، اما این مسئله مهم نیست.
با  محله ای  پروژه های  اجرای  سالجاری،  در  اینکه  بیان  با  وی 
اولویت بافت های فرسوده است، گفت:  از ۳۵۰ محله تهران، دفاتری 
در  ۱۵۰ محله مستقر هستند که وظیفه شناسایی پروژه های مردمی 

را با کمک شهروندان برعهده دارند.

با حمایت ستاد مرکزی اقتصاد مقاومتی
پیشگیری قوه قضائیه از تعطیلی ۱۰۰۰ 

واحد تولیدی
اقتصاد  مرکزی  ستاد  دبیرخانه  مسئول 
مقاومتی قوه قضائیه: با حمایت های دستگاه قضاء، 
از تعطیلی هزار واحد تولیدی جلوگیری شده است.

ستاد   ۹۶ سال  گفت:  ضیاء  حسینی  اکبر 
مرکزی اقتصاد مقاومتی در قوه قضائیه تشکیل 
شد تا در این ستاد دو هدف مهم مبارزه با مفاسد 
فعالان  از  قضایی  و  و حمایت حقوقی  اقتصادی 

اقتصادی دنبال شود.
وی اضافه کرد: در زمان حاضر دادگاه های 
ویژه رسیدگی به پرونده مفسدان و اخلال گران 

اقتصادی یکی از خروجی های این ستاد است.
اقتصاد  مرکزی  ستاد  دبیرخانه  مسئول 
قضائیه  قوه  رئیس  گفت:  قضائیه  قوه  مقاومتی 
بار ها تاکید کرده هیچ کارگاهی تعطیل نشود و 
بنابر  شود  بیکار  کار  از  نباید  نیز  کارگری  هیچ 
این یکی از وظایف این دبیرخانه ارتباط مستمر 
آن ها  مشکلات  که  است  اقتصادی  فعالان  با 

شناسایی و پیگیری شود.
آقای حسینی ضیاء ادامه داد: برای انسجام 
در  اقتصادی  فعالان  مطالبات  پیگیری  فرآیند 
حوزه حقوقی و قضایی سامانه ای به نام »حامی« 
با همکاری معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
جرم قوه قضائیه طراحی شده و قابلیت دسترسی 

در سراسر کشور بوجود آمده است.
وی گفت: فعالان اقتصادی می توانند در این 
تا  بگیرند  کاربری  کد  و  کنند  نام  ثبت  سامانه 
بتوانند مشکلات خودشان را در این سامانه ثبت 

کنند.
اقتصاد  مرکزی  ستاد  دبیرخانه  مسئول 
 ۳ از  بیش  تاکنون  افزود:  قضائیه  قوه  مقاومتی 
نام  ثبت  حامی  سامانه  در  اقتصادی  فعال  هزار 
کرده اند و بیش از ۵۰۰ درخواست مساعدت و 
حمایت حقوقی - قضایی نیز به دبیرخانه ستاد 

اقتصاد مقاومتی ارسال شده است.
حسینی ضیاء تاکید کرد: با توجه به توصیه 
فعالان  از  حمایت  برای  قضائیه  قوه  رئیس  مؤکد 
از تعطیلی  با همین حمایت ها  امروز  تا  اقتصادی 
هزار واحد تولیدی و اقتصادی پیشگیری شده است.

وزارت بهداشت:  فعلا همه مشاغل بازگشایی نمی شوند
سیاست مان حداکثر بازگشایی ها برای 

تامین معیشت مردم است
دوربین دار  معمولی  موبایل  با  هم  مردم 
اسکن و چک کنند.  را  مربوطه  بارکد  می توانند 
بهداشتی در صفحه موبایل  بلافاصله پنج سوال 
پاسخ  سوالات  به  می توانند  و  شود  می  ظاهر 

دهند.
اینکه  بیان  با  بهداشت  وزارت  کل  معاون 
گفت:  نمی شوند،  بازگشایی  فعلا  مشاغل  همه 
تامین  برای  بازگشایی ها  حداکثر  ما  سیاست 

اقتصاد و معیشت مردم است.
به  اشاره  با  حریرچی  ایرج  دکتر 
همه  کرد:  تاکید  گرفته،  صورت  بازگشایی های 
سیاست  و  نمی شوند  بازگشایی  فعلا  مشاغل 
و  اقتصاد  تامین  برای  بازگشایی ها  حداکثر  ما 

معیشت مردم است.
اصناف  و  مشاغل  همه  اینکه  بیان  با  وی 
بهداشت  وزارت  سامانه  به  باید  فعالیت  برای 
بارکد  و  شوند  وارد   )salamat.gov.ir(
تا  افزود:  کنند،  دریافت  را  خود  مخصوص 
کنون 8۶ درصد اصناف این بارکد را دریافت و 
را دریافت کرده اند. اصناف  پروتکل های مربوطه 
بازگشایی  به  مجاز  پروتکل ها،  دریافت  از  بعد 
کرد:  تاکید  بهداشت  وزارت  معاون کل  هستند. 
صنوفی که بارکد نگرفته اند نمی توانند بازگشایی 
داشته باشند.وی خطاب به مردم نیز گفت: مردم 
هم با موبایل معمولی دوربین دار می توانند بارکد 
پنج  بلافاصله  کنند.  چک  و  اسکن  را  مربوطه 
سوال بهداشتی در صفحه موبایل ظاهر می شود 

و می توانند به سوالات پاسخ دهند.

معاون نظارت بر اماکن عمومی پلیس امنیت 
تهران اعلام کرد

شرط فعالیت صنوف پرخطر از فردا 
قلیان همچنان ممنوع

پلیس  عمومی  اماکن  بر  نظارت  معاون 
فعالیت  شدن  بلامانع  از  بزرگ  تهران  امنیت 
داد  خبر  شنبه(  )سه  فردا  از  پرخطر  صنوف 
قلیان  عرضه  که  کرد  تاکید  حال  عین  در  و 
با  مرادی  نادر  سرهنگ  است.  ممنوع  همچنان 
بازگشایی  برای  جمهور  رییس  دستور  به  اشاره 
فطر  عیدسعید  تعطیلات  از  بعد  صنوف  تمامی 
در  جمهور  رییس  دستور  دنبال  به  کرد:  اظهار 
به  کرونا  با  مقابله  و  مدیریت  ملی  ستاد  جلسه 
وزیر بهداشت درباره بازگشایی صنوف پرخطر و 
تهران  اصناف  اتاق  پیگیری های  و  مکاتبات  نیز 
از این ستاد، در نهایت مقرر شد تا کلیه صنوف 
بعد از تعطیلات عید سعید فطر، با رعایت کامل 
پروتکل های بهداشتی فعالیت خود را آغاز کنند.

تمام  شامل  موضوع  این  اینکه  بیان  با  وی 
ندارد،  وجود  آن  در  استثنایی  و  می شود  صنوف 
به عنوان صنوف  آنها  از  گفت: حتی صنوفی که 
جدید  دستورالعمل  با  می شود،  یاد  نیز  پرخطر 
روز سه شنبه هفته  از  فعالیت  و  بازگشایی  اجازه 
یکسری  است  لازم  اما  داشت.  خواهند  را  جاری 
موارد را رعایت کنند.  مرادی تاکید کرد: تمامی 
واحدهای صنفی باید نسبت به ثبت نام در سامانه 
بهداشت  مجوز  کد  و  اقدام   salamat.gov.ir
کنند.  نصب  خود  صنفی  واحد  در  و  دریافت  را 
ثبت  بدون  واحدها  این  فعالیت  که  است  بدیهی 
نام و دریافت کد مجوز غیرمجاز خواهد بود.معاون 
پایتخت  امنیت  پلیس  عمومی  اماکن  بر  نظارت 
تصریح کرد: از روز سه شنبه فعالیت رستوران ها، 
اغذیه فروشی، طباخی و فست فود، گرمابه، سونا و 
قهوه خانه،  مراسم،  سالن  و  پذیرایی  تالار  ماساژ، 
چایخانه و تریا که از جمله صنوف پر خطر بوده اند، 
پروتکل های  تمامی  باید  البته  و  است  بلامانع 

بهداشتی ابلاغی را رعایت کنند. 
مرادی تاکید کرد: البته همچنان ممنوعیت 
صنفی  واحدهای  و  بوده  برجا  پا  قلیان  عرضه 

اجازه عرضه قلیان را ندارند.

  6 هزار متر مربع فضای سبز در شمال 
تهران توسعه یافت

۶ هزار متر مربع فضای سبز،  در راستای  
در  شهری  سبز  فضاهای  های  سرانه  افزایش 
تهران  شمال  در  ها،   بزرگراه  و  معابر  حاشیه 

توسعه می یابد.
معاون  جعفریان  مانی  امتیاز؛  گزارش  به 
این  شهرداری  زیست  محیط  و  شهری  خدمات 
منطقه با بیان خبر فوق اظهار داشت: زمینی به 
مساحت ۶ هزار متر مربع واقع در تقاطع بزرگراه 
شهید  پل  مجاورت  در  )ع(،  علی  ارتش-امام 
صیاد شیرازی در ناحیه ۹ منطقه قرار داشت که 
بعنوان یکی از نقاط بی دفاع شهری شناسایی و 
از ظرفیت آن جهت توسعه فضای سبز استفاده 

شد.
بستر  رگلاژ  و  تسطیح  عملیات  گفت:  وی 
کاشت توسط اداره فضای سبز در این مکان انجام 
گرفت و در حال حاضر تعداد ۴۰۰ اصله درخت 
مقاوم  گیاهی  گونه  پیوندی،  اقاقیا  گونه  نوع  از 
از محل تعهد  بافت گیاهی موجود  با  و همگون 
کاشت مالکین کمیسیون ذیل ماده ۷ منطقه در 
این مکان کاشت شده است و عملیات کاشت و 

توسعه همچنان تا تکمیل پروژه ادامه دارد.
جعفریان افزود: این فضا می تواند علاوه بر 
افزایش سرانه فضاي سبز و ایجاد زیبایی بصری 
وسایل  و  خودروها  سرنشینان  و  رانندگان  برای 
کاهش  و  هوا  تلطیف  به  نسبت  عبوری  نقلیه 
داشته  موثری  نقش  ترددها  از  ناشی  آلودگی 

باشد. 

برگزاری مسابقه مجازی جاذبه های 
گردشگری در منطقه ۱۹

از   ۱۹ منطقه  فرهنگی  و  اجتماعی  معاون 
برگزاری مسابقه جاذبه های گردشگری در فضای 

مجازی خبرداد.
گفت:  فریدی  محسن  امتیاز،  گزارش  به 
با  شهروندان  کردن  آشنا  هدف  با  مسابقه  این 
سازی  بهینه  و  منطقه  گردشگری  های  جاذبه 
خانگی  قرنطینه  روزهای  در  آنان  فراغت  اوقات 

برگزار می شود.
او با اشاره به وجود بیش از ۱۰ مکان مذهبی 
کرد:  بیان  منطقه  این  در  تاریخی  و  ،فرهنگی 
با قرارداشتن در ورودی شهر تهران  منطقه ۱۹ 
گردشگری  متنوع  های  مکان  از  برخورداری  و 
و  گردشگردان  جذب  برای  خوبی  ،ظرفیت 

مسافران دارد.
محدودیت  به  توجه  با  نیز  راستا  درهمین 
کرونا،  شیوع  روزهای  در  شهروندان  تردد  های 
زمینه آشنایی با این اماکن در کانال های مجازی 

سراهای محلات منطقه فراهم شده است.
کاروانسرای سپه  کرد:   فریدی خاطرنشان 
پور، قلعه عباس آباد، حمام تاریخی قلعه مرجان 
یخچال طبیعی جعفرآباد  و  قلعه خمارآباد  آباد، 
منطقه  این  گردشگری  اماکن  جمله  از  جنگل 
مجازی  های  کانال  در  که  شوند  می  محسوب 

سراهای محلات قابل مشاهده هستند.
توانند  می  شهروندان  معاون  این  گفته  به 
مسابقه  درباره  بیشتر  اطلاعات  کسب  برای 
 ۵۵۵۴۲۹۷8 و   ۵۵۵۴۲۹۷۹ های  شماره  با 
تماس گرفته و آثار خود را به شماره واتس آپ 

۰۹۳۵۵۹۹۲۲۷۹ ارسال کنند.

طرح ترافیک تهران از امروز آغاز می شود
از  گفت:  تهران  استاندار  عمرانی  معاون 
 ۱۶ تا   8 ساعت  از  تهران  ترافیک  طرح  امروز 
اجرایی می شود. محمد تقی زاده، معاون عمرانی 
استاندار تهران اظهار داشت: بر اساس بررسی ها 
از  ترافیک  طرح  گرفته  صورت  پیگیری های  و 
امروز در تهران اجرایی می شود.وی بیان داشت: 
می باشد  تا ۱۶  از 8 صبح  ترافیک  ساعت طرح 
این  طول  در  می توانند  خودروها  بار  یک  که 
شوند.  خارج  رایگان  صورت  به  طرح  از  ساعت 
معاون عمرانی استاندار تهران بیان داشت: وزارت 
بهداشت درمان و آموزش پزشکی در صورتی که 
مخالف اجرای طرح ترافیک هستند باید آن را در 
ستاد ملی مبارزه با کرونا مطرح کنند و در این 
خصوص تصمیم گیری لازم اتخاذ شود. تقی زاده 
شهر  ترافیک  عالی  شورای  در  که  آنچه  گفت: 
تهران بررسی و مصوب شده است به این شکل 
است که از امروز طرح ترافیک در تهران اجرایی 
در  که  کرد: کارکنانی  نشان  خاطر  می شود.وی 
ساعت ۱۴ و ۳۰ تعطیل می شوند می توانند یک 
بار رایگان از طرح خارج شوند و با توجه به اینکه 
ساعت ۷ و ۳۰ ساعت کاری آغاز می شود بنابراین 

قبل از ساعت 8 هم می توانند وارد طرح شوند.
گفت: در  تهران  استاندار  عمرانی  معاون 
گذشته طرح ترافیک از ساعت ۶ و نیم صبح آغاز 

می شد و تا ۱۹ ادامه داشت.

احداث و جایگزینی ۲۲ بیمارستان در 
تهران در سال جاری

ریزی  برنامه  و  مدیریت  سازمان  رییس 
بیمارستان   ۲۲ جایگزینی  از  تهران  استان 
در  قدیمی  بیمارستان های  با  جدیدالاحداث 

سطح استان تهران در سال جاری خبر داد.
تثبیت  حفظ،  بر  تاکید  با  ترکی،  نعمت اله 
واحدهای  تکمیل  موجود،  اشتغال  پایداری  و 
و  درصد  بالای ۶۰  فیزیکی  پیشرفت  با  تولیدی 
همگرایی و همسویی نظام بانکی به عنوان اولویت 
های مدیران و دستگاه های اجرایی سطح استان 
تحقق  راستای  در  افزود:  در سال ۱۳۹۹  تهران 
اولویت های تعیین شده احداث و جایگزینی ۲۲ 
در  قدیمی  بیمارستان های  با  جدید  بیمارستان 
در  ویژه  به  تهران  استان  شهرستان های  سطح 
شهر تهران در دستور کار قرار گرفته است و در 
برنامه بودجه نیز این موضوع به خوبی پیش بینی 

شده است.
این  از  بهره برداری  با  داد:  ادامه  وی 
بیمارستان ها حدود 8۰۰۰ تخت بیمارستانی به 
حال  در  شد.  خواهد  اضافه  تهران  استان  سرانه 
قدس،  شهرستان های  در  بیمارستان  سه  حاضر 
بیمارستان  و  بهره برداری  آماده  و شهریار  ملارد 
بهره برداری  به  سال  پایان  تا  نیز  اسلامشهر 

می رسد.

 پاسخ فرماندار به بازگشت کرونا به پایتخت
فرماندار تهران گفت که اوضاع در حال حاضر بهتر شده و نگران 
این هستیم که زمانی ویروس کرونا عادی شود و اگر این اتفاق بیفتد 

به دوران اوج این بیماری باز خواهیم گشت.
بر  مبنی  پرسشی  به  پاسخ  تهران  در  فرماندار  فرهادی  عیسی 
عدم استفاده شهروندان از ماسک و دستکش در وسایل حمل و نقل 
عمومی اظهار داشت: بارها به این موضوع تاکید شده است و خواهش 

ما این است که مردم پروتکل های بهداشتی را رعایت کنند چرا که 
تنها راه مقابله با ویروس کرونا، رعایت دستورالعمل های بهداشتی از 
سوی مردم است. وی بیان داشت:البته تاکنون در شهر تهران مردم 
رعایت کرده اند و با توجه به اینکه این ویروس فعلا هیچ دارو و واکسن 
مورد تائیدی ندارد بنابراین تنها راه مقابله با آن، رعایت نکات بهداشت 
است.فرماندار تهران افزود: اگر این موضوعات رعایت نشود قطعا تعداد 

مراکز  در  رسانی  خدمات  و  می شوند  مبتلا  کرونا  ویروس  به  زیادی 
همچنان  اینکه  به  اشاره  با  فرهادی  شد.  خواهد  کندتر  هم  درمانی 
مردم می توانند از خودروهای شخصی خود برای تردد در شهر تهران 
استفاده کنند، گفت: می توان گفت اوضاع در حال حاضر بهتر شده و 
نگران این هستیم که زمانی ویروس کرونا عادی شود واگر این اتفاق 

بیفتد به دوران اوج این بیماری باز خواهیم گشت.
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